
Extra vergadering

Aanwezig: Elma, Michael, Jenneke, Marco
Online aanwezig: Marjolein

Dhr. Winters va 20.15- 20.45

We bespreken de opzet van de vacaturetekst en de procedure die gestart gaat worden.
Samenvatting: het heeft de voorkeur van dhr. Winters om een vacature voor een
meerscholendirecteur uit te zetten in de combinatie: De Vliet en Kriekenhof.
Voor De Vliet gaat het dan om 0.4 van de benoeming. Gesprek over eisen van de directeur.
De MR geeft aan dat het van belang is dat we een goede directeur vinden. Iemand met wie
we kunnen bouwen en de ingezette ontwikkelingen door kan zetten. Al pratend stellen we
ons de vraag: welke ontwikkelingen zijn er die het lln aantal kunnen doen stijgen?
72 lln teldatum 1 feb 2023
Stabiliteit is van belang.

Concept schooldirecteur maken, Elma neemt het voortouw. De MR geeft aan dat de
vacaturetekst gedeeld zal worden met het team. Wellicht zijn er nog aanvullingen te doen.

Pakkend iets: iets met leerlingen, ouders, een filmpje. Marjolein mailt de ouders.

Financiën en formatie hangen nauw samen, Marco is bezig om zicht te krijgen op de
begroting voor het personeel. De cijfers in het systeem waar hij zijn informatie uit haalt
wisselen.
We hebben een gesprek over inzet van geld en mensen.
Schooltijden blijven gelijk en studiedagen wordt naar gekeken.
Korte evaluatie studiedagen/ vrije dagen: halve dagen is voor ouders/verzorgers niet fijn. Het
team gaat binnenkort aan de slag om een nieuwe indeling te maken en het schooljaar
inrichten. Hierna komt de kalender naar de MR.
Optie? Dagen clusteren in een week. Er komt een stukje in de info.

Ontwikkelingen tso/bso/peuterspeelzaal/kdv: positief nieuws.
Sfeerimpressie hoe het kdv wordt opvragen, nog niet ontvangen.
Einde schooljaar nog eens op de agenda
Verkeersveiligheid, heeft de aandacht. Juni/juli staat de aanpassing van de inrichting van de
staat op de planning.

Losse punten:
Notulen 22-2-22: goedgekeurd: kunnen geplaatst worden
Missie visie staat online
Voorbespreking directeur - voorzitter: is prettig. Een nabespreking directeur - voorzitter is
wenselijk.
Hoe verloopt de samenwerking? De samenwerking loopt goed. Communicatie is meer open.
Onderling voeren we meer discussies dan vorige schooljaren. Er is minder vaste sturing.
Wat kunnen we verbeteren? Duren de vergaderingen te lang? Soms wel maar dat is niet
storend. Dingen worden zorgvuldig aangepakt.
Dingen van te voren inlezen zoals bv mededelingen.



Halen we de doelen die we gesteld hebben? We gaan hierover in gesprek.
Willen wij meer contact met anderen MR’en?
Rondvraag: geen rondvragen.

Volgende vergadering: 17 mei 19.30
-trendanalyse M


